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Ötmilliósból egymillió lejesre faragta a közüzemek adósságát, modernebb fűtéshálózatot,
majdnem kész Haberstumpf-villát és majdnem befejezett PUG-ot hagy az utána jövőknek Bunt
a Levente
leköszönő polgármester.

  

A két madátum után választást veszített polgármester előbb megköszönte a média segítségét,
utóbb pedig bírálta a "valótlanságokat", amelyek vele kapcsolatban, például az autójáról és a
házáról megjelentek. Előrebocsátotta, hogy innentől kezdve öt napig a sajtó bármilyen
kérdésére válaszol , és bármilyen
iratot hajlandó az újságírók rendelkezésére bocsátani.

  

Kérdésünkre, hogy eddig miért nem tette, csak részben válaszolt: azt mondta, a kampányban
nem akart kiadni ilyen információkat, mert rossz szándékot sejtett a kérdések mögött.

  

Ugyanakkor elmondta, a következő napokban eldől, hogy jogi útra tereli-e a kampány során őt
ért sérelmeket, pontosabban az aláíráshamisítás ügyét, valamint azt, hogy hónapokig követték,
figyelték őt. "Ha huszonöt évvel ezelőtt tudom azt, hogy mivel jár ez a tisztség, nem biztos,
hogy vállalom" – fogalmazott.
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  Pénzzel teli a kamra
  

A kampánycsatározás és az RMDSZ-hez fűződő ellentétek ellenére azonban "nyugodt a lelke",
és ugyan még nincsenek "megfogalmazott ambíciói" a következő évekre, azért nem akar
kivonulni a közéletből. Papíron még RMDSZ-tag, de két hónapja nem fizetett tagdíjat – mondta
hamiskás mosollyal. Azt tudja, hogy vannak emberek, akikkel együtt tud dolgozni, és vannak,
akikkel soha az életben nem akar többet.

  

Mindenesetre "pénzzel teli kamrát" hagy hátra Gálfi Árpád polgármesternek és a leendő
városvezetésnek. 15 millió lej van most a városi kasszában, és beruházásra idén még ötmillió
lejt lehet beruházásokra fordítani – derült ki. Bunta szerint az intézményeknek most van annyi
pénze, hogy biztonságosan működjön, és folyamatban az Éltetőkút utca, az UCECOM, a
szennyvíztelep, a Haberstumpf-villa, valamint a helyi rendőrség épületének befejezése.

  

Előkészítették már a hőszigetelést, a vár, a poliklinika, illetve a Városháza felújítását célzó
projektet, a mobilitási tervet, valamint a PUG-ot, amivel nincs teljesen megelégedve. A
Székelyföld története monográfiával, úgy érzi, letette a névjegyét.

  

Reméli, hogy folytatja az új városvezetés a különféle városi pályázatokat, a város- és a Szent
István Napokat, a Virágos Székelyudvarhely-projektet, illetve az idősotthon kialakítását. Ő
június 6-áig aláírt "mindent, ami beérkezett", azóta pedig a kérdéses esetekben konzultált a
leendő polgármesterrel.

  

Reményei szerint továbbra is mosolygósak lesznek a találkozásai a városlakókkal, az utódaival.
Mi is így búcsúzunk tehát: : ).
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